
Protokół Nr 60/23 
z posiedzenia Komisji 
Budżetu i Finansów 

w dniu 29 czerwca 2023 roku 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. IRENEUSZ BALCER - Przewodniczący Komisji 

2. BARBARA BURY 

3. IWONA SIKORSKA 

4t JAROSŁAW TADYCH 

5. MAREK CHART 

6. AGNIESZKA SEYDAK 

z uczestnictwem: 

zgodnie z listą obecności 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów otworzył posiedzenie o godz. 09.05. 

i powitał zebranych, następnie przedstawił porządek obrad. 

1. Analiza wydatków powiatu związanych z działalnością spółki Novum-Med w zakresie 

ochrony zdrowia mieszkańców. 

2. Zaopiniowanie uchwał: 

- w sprawie zmian w budżecie 2023 r., 

- zmiany uchwały w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w 

poszczególnych okresach roku szkolnego, określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli prowadzących kształcenie w formie zaocznej oraz 

zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej 

i w kształceniu na odległość, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli 

zatrudnionych w poradniach psychologiczno-pedagogicznych, 

- ustalenia planu sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych, mających siedzibę na 

obszarze powiatu sępoleńskiego, od 1 września 2023 roku. 

3. Sprawy wniesione. 

3. Zakończenie 



2 

Ad. 1. 

Maria Kiełbasińska Prezes spółki z o.o. Novum Med poinformowała, że kontrakty 

wykonane są w 100 %, dodatkowo wykonano nadryczałty. Zakresy podpisane aneksami z 

NFZ. Sytuacja finansowa spółki przedstawiona została w sprawozdaniu. Wspomniała o 

potrzebie zakupu aparatury medycznej oraz konieczności zwiększenia środków finansowych 

na cyberbezpieczeństwo. W ubiegłym roku pozyskaliśmy aparat tomografu. Zysk finansowy 

netto wyniósł 1.241,409,49 zł . Zysk zostanie przeznaczony na inwestuję lat przyszłych i 

wydatki związane z prawidłowym funkcjonowaniem spółki. W ubiegłym roku otrzymaliśmy 

środki związane z covid. Wspomniała o współpracy ze stowarzyszeniem Szpital Wspólnym 

Dobrem. 

Wskazała na ryzyko braku kadry w postaci personelu średniego szczebla. 

Pani Skarbnik M. Masiłkin przedstawiła analizę wydatków powiatu związanych z 

działalności spółki Novum-Med. w zakresie ochrony zdrowia mieszkańców w 2022 r. Powiat 

wykonał wykupu wierzytelności zaciągniętych w związku ze standaryzacja szpitala w 

wysokości 750.576,00 zł oraz spłacił odsetki w wysokości 231,582,82 zł. Łącznie 

wydatkowano 982.158,82 zł. Zadłużenie na dzień 20.06.2023 r. wynosi 2.689.530,70 zł do 

spłaty do roku 2027 r. 

Ad. 2 

Pani Skarbnik M. Masiłkin przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian w 

budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2023 rok. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Lidia Sokulska -Tłok Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury... przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny 

w poszczególnych okresach roku szkolnego, określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli prowadzących kształcenie w formie zaocznej oraz zasad 

zaliczania do wymiaru godzin poszczególnych zajęć w formie zaocznej 

i w kształceniu na odległość, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 

doradców zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych w poradniach 

psychologiczno-pedagogicznych. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Lidia Sokulska -Tłok Dyrektor Wydziału Edukacji, Kultury... przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych, mających 

siedzibę na obszarze powiatu sępoleńskiego, od 1 września 2023 roku. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 3. 

Radna I. Sikorska zapytała, czy radni otrzymają karty parkingowe. 

Przewodniczący Rady Powiatu temat będzie jeszcze omawiany. 

Ad. 4. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji o 10.10. 

Biui  
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Przew czący Komisji 

Ireneusz Balcer 



o 

o 


